
PROTOKOLL nr 12

vid sammanträde den 1/6 1981 
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse 
på Centralföreningens lokaler i Stadion.

Närvarande:
Rudolf Walldén, ordf., 
Åke Sand, 
Reine Gustafsson, 
Suzanne Dettner-Mathiasson, 
Sture Danielsson, 
Hans Hellquist, 
Einar Wikberg, 
Karl Liliequist, sekr., 
Bengt Broberg (även för ishockey)

Förhindrade: Rolf Theblin, Harry Holmberg, 
Gustaf Douglas, Lennart Öberg

För ishockeystyrelsen närvarande:
Bengt Broberg, Bertil Petersson, 
Per Bergström, 
Lars Nordvall, 
Lars Björn, 
Mats Dahl, 
Bernt-Olov Wallgren

Förhindrade : Ulf Adelsohn, Hans Swedberg.
Lars Lindgren 

Förhinder från kansliet: Ove Lindberg.

§ 132: Ishockeyärenden:

Sammanträdet, som närmast var tillkommet för orientering 
i aktuella ishockeyfrågor av främst ekonomisk art, öppnades av 
Rudolf Walldén med ett välkommen till en tämligen fulltalig sek
tionsstyrelse och med förslag till Bengt Broberg att inleda en 
föredragning. Denne överlämnade redovisningen till Sture Daniels
son, som i samarbete med Einar Wikberg och Bertil Petersson 
verkställt ett omfattande utredningsarbete av sektionens ekono
miska situation. I detalj redovisades denna i tablåer över kost
nader, intäkter, budget m.m. och i en analys kunde Danielsson, 
ge ytterligare förklaringar till att resultatet blivit allt 
annat än det förutsedda. Se bilagor till dagens protokoll.

Även om en resultatförbättring gjorts under den närmast 
gångna säsongen med c:a 620.000 kronor med möjlighet att via 
utestående fordringar på bl.a. fritidsförvaltningen åstadkomma 
ytterligare uppsnyggning av årsresultatet, måste Rudolf Walldén 
fastslå, att dagens minus för sektionens del handlar om c:a 
2.3 miljoner och att i stället för amortering av 1979-1980 års 
skuld hade denna ytterligare ökats. Förhållandet bedömdes som 
oacceptabelt och sektionen måste snarast finna lösningar för att 
hela föreningens existens ej skall äventyras.

Bengt Broberg förklarade att sektionsstyrelsen tog på sig 
sin del av ansvaret för det iråkade läget och utgick från att de 
redan vidtagna dispositionerna skall bli början till en balanserad 
verksamhet.

(forts.)
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Sektionsstyrelsens förslag till budget för 1981-1982 (se 
bilaga till dagens protokoll) analyserades. Större optimism 
kring ökade biljettinkomster och hårdare kostnadskontroll 
antydde en möjlighet till ett överskott med 481.000 kronor. 
Budget betecknades av skattmästaren i ÖS Reine Gustafsson 
såsom realistisk och godkändes av sammanträdet.

§ 133: Kansliarbetets organisation:

Sedan önskemål Framkommit Från Ove Lindberg rörande 
kanslitjänsten på Stadion beslöts uppdra åt Reine Gustafsson 
och Åke Sand att se över Frågan och komma med förslag till 
ev. förändringar av tjänstens framtida organisation.

§ 134 :Bingoförstärkning:

Uppdrogs åt Hans Hellquist att undersöka olika 
möjligheter till en rationellare hantering av bingospelet 
inom föreningen med helst ytterligare lokaler.

§ 135: Anslag till sektionerna:

I och med att fritidsförvaltningen ansett det finnas 
motiv att innehålla föreningen tillkommande anslag som ”pant'' 
för ishockeysektionens skulder beslöts att från ÖS-kassan 
hålla sektionerna skadeslösa och utbetala deras länge väntade 
anslag. Fortsatta underhandlingar men förvaltningen skall 
tas upp med det snaraste.

§ 135: Julbasar:

På framställning av Lennart Öberg beslöts att För
eningen även julen 1981 skall enligt gängse former medverka 
i Östermalms föreningsråds arrangemang av julbasaren på 
Fältöverstens lokaler.

§ 136: Nästa sammanträde:

Beslöts hålla nästa ÖS-sammanträde den 16 juni (tis
dag) kl. 17.30 på Stadion.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)

Utanför protokollet: beslöts att med anledning av AIK:s 
styrelseledamots, Bruno Nyberg, 50-årsdag uppvakta med en 
present och att planera för en träff på ÖS-nivå med AIK:s och 
Hammarby IF:s huvudstyrelser att förslagsvis äga rum onsdagen 
den 12 aug. 1981 och i sällskap med de vid denna tidpunkt ofta 
aktuella representanterna För Astacus fluviatalis och Anethum 
graveolens. Sekreteraren svarar för inbjudan och klubbmästaren 
för arrangemang på av ordföranden föreslagen lokal i Gustavsberg. 


